
 

 

 

Komisia športu pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

 Zápisnica  

Dátum: 25. 1. 2024 

Program: 
1. Úvod 
2. Návrh členov hodnotiacej komisie – Najúspešnejší športovci za rok 2023 
3. Návrhy na ocenenia v kategórii zaslúžilý športovec, tréner, funkcionár 
4.  Žiadosti o dotáciu 
5. Rôzne 
6. Záver 
 
Účasť  členov: 
PRÍTOMNÍ:   Oliver Búza, MUDr. Iveta Fulková,  PaedDr. Dávid Demečko, Mgr. Július Straka, Dušan 
Hrebík 
Za MsÚ:  garant PaedDr. Ing. Jozef Mitra, MBA, samostatný odborný referent oddelenia školstva, 
 zapisovateľka Ing. Dana Mrnková, samostatný odborný referent oddelenia školstva 
NEPRÍTOMNÍ:   Mgr. Peter Potenga, Mgr. Rastislav Javorský, Mgr. Marek Baláž – ospravedlnili sa 
PRIZVANÍ:  Ing. Vladimír Hovaňák, riaditeľ STEZ  
 
K bodu 1 
Predseda komisie  športu Oliver Búza privítal prítomných členov komisie. Z celkového počtu členov 
komisie 8 bolo prítomných 5 členov, predseda komisie konštatoval, že komisia je uznášania schopná. 
Oboznámil komisiu  s programom zasadnutia. Následne predseda komisie otvoril rokovanie komisie 
športu.  
 
K bodu 2 

Predseda komisie športu Oliver Búza predniesol návrh na členov hodnotiacej komisie na vyhodnotenie 
ankety Najúspešnejšieho športovca mesta Spišská Nová Ves za rok 2023 a zároveň požiadal, aby sa 
členovia komisie k navrhovaným osobám vyjadrili, návrh doplnili príp. navrhli zmeny. Počet členov 
hodnotiacej komisie je v zmysle platného štatútu 7.  
Predseda komisie navrhol 5 členov hodnotiacej komisie, následne členovia komisie športu doplnili 
ďalších 2 členov. 
 
Uznesenie č. 15/2024 
Komisia športu odporúča primátorovi mesta Spišská Nová Ves menovať členov hodnotiacej komisie podľa 
predloženého návrhu: 
 

1. Tomáš Osvald 

2. Mgr. Matej Farkalín 



3. Ing. Vladimír Hovaňák 

4. Rudolf Zrost 

5. Oliver Búza 

6. Ing. Ida Bdžochová 

7. MUDr. Iveta Fulková 

 

Hlasovanie za návrh uznesenia: 
ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 
 

Hodnotiaca komisia vykoná vyhodnotenie návrhov do 1.2.2024. 

 

K bodu 3 

Predseda komisie oboznámil prítomných s návrhmi na ocenenie v ankete Najúspešnejších športovcov 
mesta Spišská Nová Ves za rok 2023 v kategórii Zaslúžilý funkcionár, tréner, športovec. Komisia sa 
s návrhmi stotožnila. Jedná sa o ocenenie, ktoré je možné udeliť len raz a nie je možné ho udeliť in 
memoriam. 
O udelení osobitnej ceny primátora rozhoduje primátor mesta Spišská Nová Ves. 
 
K bodu 4 

K 25. 1. 2024 boli doručené mestu Spišská Nová Ves žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie: 

P. č. Názov organizácie Celkové výdavky Požadovaná 
suma 

Účel 

1. Tenisový klub 1901 SNV 1 500,- € 600,- € Organizácia turnaja dorastencov 
Mepos cup kategória B, na nájom 
objektov, materiálne 
zabezpečenie, služby 

2. Les pre ľudí. o.z. 1 500,- € 1 500,- € Na úpravu lyžiarskych tratí 
v areáli Grajnár 

3. Futbalový klub SNV 5 000,- € 800,- € Organizácia futbalových turnajov 
pre deti a žiakov nad rámec 
bežnej zápasovej činnosti klubu. 

4. CLIMBEER, SNV 
(horolezectvo) 

2 823,48,- € 911,74,- € Obnova doskočiska pri lezeckej 
stene  

5. HbK VB reality, SNV 
(amatérsky hokej) 

650,- € 300,- € Organizácia Spišskej amatérskej 
hokejovej ligy SAHL 

Spolu  11 473,48 € 4 111,74 €  

 

Návrh komisie na poskytnutie dotácie - hlasovanie: 

1. Tenisový klub 1901 SNV  600,- EUR ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 

2. Les pre ľudí. o.z.   750,- EUR ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 

3. Futbalový klub, SNV  650,- EUR ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 

4. CLIMBEER, SNV – hlasovanie o žiadosti presunuté na ďalšie zasadnutie komisie   

5. HbK VB reality, SNV – nebolo hlasované kvôli neplneniu podmienok pre priznanie dotácie    

 

Uznesenie č. 16/2024 
Komisia športu odporúča poskytnúť finančnú dotáciu nižšie uvedeným športovým klubom vo  výške: 



 
1. Tenisový klub 1901 SNV  600,- EUR   

2. Les pre ľudí. o.z.   750,- EUR   

3. Futbalový klub, SNV  650,- EUR   

 
Komisia športu nehlasovala o žiadosti o. z. HbK VB reality, SNV z dôvodu neplnenia zákonných podmienok 
pre priznanie dotácie (nezapísaný štatutárny orgán v registri občianskych združení). Komisia športu 
nehlasovala ani o žiadosti o. z. CLIMBEER, SNV, keďže lezecká stena je umiestnená v objekte cirkevnej školy 
mimo územia mesta Spišská Nová Ves a komisia nemá informácie o tom, či a akou mierou prispieva na jej 
údržbu a obnovu aj obec Smižany. Hlasovanie o žiadosti sa presúva na ďalšie zasadnutie komisie športu po 
doplnení uvedených informácií.   
 
Ing. Dana Mrnková uviedla, že komisia športu má na rok 2024 rozpočtované finančné prostriedky na tzv. 
„malé dotácie“ vo výške 10 000,- Eur. Preto je potrebné zvážiť, aké podujatia či projekty budú z tohto balíka 
finančných prostriedkov podporené, keďže táto suma je vzhľadom na stúpajúci počet žiadosti malá.  
PaedDr. Dávid Demečko uviedol, či nie je možné úpravu bežkárskych tratí na Grajnári riešiť iným spôsobom, 
keďže v minulosti na to finančné prostriedky cez komisiu nešli.  
Oliver Búza poznamenal, že z veľkej časti sa na úprave podieľajú Lesy mesta, nie priamo, ale 
prostredníctvom o. z. Les pre ľudí s využitím dobrovoľníkov, darov a 2% dane, a samozrejme žiadajú aj 
o dotáciu z mesta. Bežkárske trate slúžia širokej verejnosti. 
Ing. Dana Mrnková poznamenala, že v minulosti úpravu tratí finančne zabezpečovalo priamo mesto Spišská 
Nová Ves, ale len vtedy, keď sa mestom organizovali bežecké preteky. Týmto systémom sa vlastne realizuje 
podpora športovania širokej verejnosti s finančným prispením rôznych subjektov či osôb. 
 
K bodu 5 
MUDr. Iveta Fulková požiadala o informáciu ohľadom plánovanej výstavby tenisovej haly. 
Ing. Vladimír Hovaňák, riaditeľ STEZ uviedol, že projekt je hotový v štádiu vhodnom pre vydanie 
stavebného povolenia. Musí však prebehnúť územné konanie, následne aj stavebné konanie pre vydanie 
stavebného povolenia, čo bude trvať nejaký čas.  
Ing. Vladimír Hovaňák ešte doplnil informáciu, že vo februári má byť vyhlásená výzva na výstavbu, 
rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry, do ktorej sa budú zapájať s požiadavkou na 
výmenu umelého trávnika. 
MUDr. Iveta Fulková sa tiež informovala o plánovaných športových podujatiach v najbližšom čase. 
PaedDr. Ing. Jozef Mitra, MBA v krátkosti informoval o Mestskej športovej olympiáde, v rámci ktorej sa 
organizuje každý mesiac športové podujatie pre žiakov 1. stupňa základných škôl, najbližšie 26.1.2024 
bedminton v ZŠ, Ing. O. Kožucha 11, následne 22.2.2024 vybíjaná v ZŠ, Levočská 11 a ZŠ sv. Cyrila a 
Metoda. 
 
K bodu 6 
V závere komisie predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 
 
 

Oliver Búza v. r. 
                           predseda komisie športu 


